
    

SCHRIFTELIJKE VRAAG.
Indiener: Andra Weg, GroenLinks en Hans Pelle, PvdA.
Datum indiening vraag: 26-07-2019
Datum verzending antwoord:
Formulering:

Geacht college,

Enkele maanden geleden deed de Raad van State uitspraak over de geldigheid van de PAS. 
GroenLinks en de Partij van de Arbeid willen graag van het college weten welke gevolgen dit 
heeft voor de diverse plannen in onze gemeente. We nemen aan dat er intussen overleg is 
geweest met de provincie Gelderland en ministeries, zodat een overzicht nu te leveren is? 
In dit kader willen we weten welke (agrarische) ontwikkelingen niet meer mogelijk zijn, zowel 
in algemene zin als in het bijzonder de omstreden projecten aan de Walemaatweg in 
Geesteren en Lebbenbruggedijk in Borculo.

Graag horen wij ook of het gevolgen heeft voor wegaanleg/-verbetering (bijv. onderliggend 
aan N18) en woningbouw (bijv. Beltrum, Rietmolen). Ook vinden wij het van belang dat u ons 
informeert over de gevolgen voor bedrijfsvestiging en –uitbreiding op ‘ons’ bedrijventerrein de 
Laarberg (o.a. voor de mestvergister van RMS).   

Vraag: Bent u bereid, c.q. in staat om ons bovengenoemd overzicht te verstrekken? Zo 
nee, dan graag een toelichting op uw antwoord en de termijn waarop wij een dergelijk 
overzicht wel kunnen ontvangen.
Antwoord: 

Dan gelet op uw toestemming op de gevraagde afwijking, alsmede de omgevingsvergunning 
voor de bouw met een grote buitenplanse uitbreiding (verdubbeling) van het plan Kievit 
Lebbenbruggedijk 32 (te Velthuis) in Borculo. Het betreft hier een omstreden uitbreiding, 
zowel voor de buurtbewoners als voor het Natura 2000 gebied “het Stelkampsveld”. Vooral 
vanwege dit laatste aspect verbaast het ons, dat hier de uitspraak van de RvS over de PAS 
geen belemmering zou opwerpen. Weliswaar zijn door de initiatiefnemer van dit plan in een 
eerdere fase via saldering rechten aangekocht, echter het plan is nog in ontwikkeling en is 
zeker nog niet in de eindfase. Juridische stappen door de bezwaarmakers zijn te verwachten.

Vraag: Hebt u overleg gehad met de provincie voor u uw beslissing op 2 juli in het college 
nam?
Antwoord:
Vraag: Zo ja, wat was daarvan de uitkomst?
Antwoord:
Vraag: Zo nee, waarom was er geen overleg?
Antwoord: 
Vraag: Kunt u ons nog eens uitleggen waarom er vanwege de PAS uitspraak, door u met 
dit plan geen pas op de plaats is gemaakt? 
Antwoord:

Op 9 juni 2015 is door gedeputeerde staten van Gelderland een beslissing afgegeven voor de 
vergunning Natuurbeschermingswet voor deze zaak (Lebbenbruggedijk 32 te Borculo). Dit 
was voor de inwerkingtreding van de PAS (1 juli 2015). Op 2 juli 2019 nam het college van 
B&W dit over als behorende bij het besluit van deze zaak (nr. 129514 OU 2014008). B&W 
van Berkelland heeft dus de omgevingsvergunning verleend op 2 juli 2019. 

Vraag: Is de in 2015 verleende vergunning Natuurbeschermingswet in juridische zin een 
enkelvoudige vergunning of is deze juridische gezien onderdeel van de 
omgevingsvergunning (in dat laatste geval is de vergunning verleend op 2 juli 2019)?
Antwoord:

In de omgevingsvergunning is de VVGB niet meegenomen. Enerzijds omdat er al op 8 
december 2014 een vergunning op basis van de wet natuurbescherming is verkregen van de 
provincie Gelderland. Maar ook omdat de provincie Overijssel geen VVGB meer afgaf op dat 
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moment wegens het in werking treden van de PAS. Voor dit plan valt Overijssel dus al terug 
op de PAS.  

Vraag: Kan daaruit geconcludeerd worden dat de PAS van kracht is? 
Antwoord:

Vanaf 30 augustus tot en met 1 september wordt het mooie Have A Nice Day festival 
gehouden in het Galgenveld te Borculo. Vanuit het Eibergse verleden weten wij dat dit een 
mooi en fantastische evenement is, waar vele jonge mensen op af komen. Dit evenement 
moet blijven, echter vragen wij ons wel of deze locatie nu wel de meest geschikte locatie is 
voor dit evenement. Wij hebben hier toch duidelijk onze vraagtekens bij, om in dit 
natuurgebied de aanwezige flora en fauna vanaf 30 augustus 13.00 uur tot en met 1 
september 23.00 uur hiermee te belasten. 

Vraag: Wat is voor u precies de motivatie geweest om het H.A.N.D. festival op het 
Galgenveld en de omliggende omgeving te doen laten plaats vinden? 
Antwoord:
Vraag: Hoeveel bezwaren zijn er binnen gekomen op de aanvraag voor deze vergunning?
Antwoord:

Wij zijn op de hoogte van de uitspraak van de Raad van State in zake van de PAS. Wij weten 
inmiddels dat door deze uitspraak, de organisatoren van Airforce festival op vliegbasis 
Twente een nieuwe vergunning moeten aanvragen voor beide activiteiten die zij daar 
organiseren. 
 

Vraag: Hebt u de vergunning van H.A.N.D. nog getoetst aan de uitspraken van de RvS? 
Antwoord:

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


